



بنك الإمارات دبي الوطني
Emirates NBD

Terms and Conditions:

ENBD X - Invest local, transact for free Offer

Zero transaction fees for investing (buying and/or selling) through ENBD X Mobile App, until 31st December 2024.

This offer is applicable on UAE Equity Markets transacted through the ENBD X Mobile App, for orders executed within the campaign period.

Standard custody fees on your Digital Investment Portfolio will continue to apply as usual for the duration of this offer period.

After the offer expires, normal bank rates will be applied as per the Schedule of Charges available on the Emirates NBD website.

الشروط والأحكام:

استثمر محلياً مع عرض تنفيذ عمليات التداول مجاناً من خلال تطبيق ENBD X

استفد من عرض تنفيذ عمليات الاستثمار بدون تطبيق الرسوم على المعاملات (الشراء و/أو البيع) عند تنفيذها من خلال تطبيق ENBD X للهاتف المتحرك، وذلك حتى 31 ديسمبر 2024.

يُطبق هذا العرض عند التداول بأسواق الأسهم الإماراتية من خلال تطبيق ENBD X للهاتف المتحرك، وذلك لأوامر التداول المنفذة خلال فترة الحملة.

سيستمر تطبيق رسوم الحفظ القياسية على محفظة الاستثمار الرقمية الخاصة بك كالمعتاد طوال فترة العرض هذه. بعد انتهاء فترة العرض، سيتم تطبيق أسعار البنوك الإعتيادية وفقاً لجدول الرسوم المتاح على موقع بنك الإمارات دبي الوطني الإلكتروني.